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产品详情

什么是铸造轧辊，铸造轧辊主要有哪些种类？

铸造轧辊是指将冶炼钢水或熔炼铁水直接浇注成型这一生产方式制造的轧辊种类。

铸造轧辊按材质又可分为铸钢轧辊和铸铁轧辊两类；按制造方法又可分为整体铸造轧辊和复合铸造轧辊
两类。

What are the casting rolls and what are the main types of casting rolls?

The casting roller refers to the type of rolls produced by direct casting of molten steel or molten iron.

The casting roll can be divided into two types: cast steel roll and cast iron roll according to material quality.
According to the manufacturing method， it can also be divided into two types: integral casting roll and compound
casting roll.

弄清轧辊的使用条件以及在同类型轧机中所用轧辊的失效方式，crane，了解当前各种轧辊材质的性能和
制造工艺，才能较正确地制定该轧机用辊的技术条件和选用合适而经济的轧辊材质。



We must know clearly the condition of the roller and the failure way of the roll used in the same type of rolling mill，
and understand the performance and manufacturing technology of all kinds of roller material at
present，crane报价， so that we can correctly formulate the technical conditions of the roller and choose the right
and economical roller material.

生产长材产品的轧机种类繁多，因此，轧机类型的选择、布局，轧辊材质的选择、轧辊尺寸的确定，选
择范围也非常广。同时，不同的轧机所选择的轧辊也是不相同的，crane价格，需要根据生产要求选择轧
辊。

There are a wide variety of rolling mills to produce long timber products. Therefore，crane生产， the selection and
layout of the type of rolling mill， the selection of the material of the roll and the determination of the size of the roll
are also very wide. At the same time， the rolls chosen by  rolling mills are also the roller should be selected
according to the production requirements.

crane-圣霖国际【顾客至上】-crane生产由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易
有限公司（shenglininternational.cn）位于辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至51
1室）。在市场经济的浪潮中拼博和发展，目前圣霖国际在行业专用设备中享有良好的声誉。圣霖国际取
得全网商盟认证，标志着我们的服务和管理水平达到了一个新的高度。圣霖国际全体员工愿与各界有识
之士共同发展，共创美好未来。
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